
Protokół Nr   5 .2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Górzyca                                             

w dniu 24 maja 2021 r. o godz. 15
00

, 

zwołanego na wniosek Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 4 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 3 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

2 członków na  skład osobowy 4 – nieobecna radna Stanisława Urban i radna 

Maria Palmowska); 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 4 członków na skład osobowy 4). 

  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że ogółem obecnych jest 13 radnych – 

lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący posiedzenia spytał czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Radny Kazimierz Wontor poinformował, że wraz z radnym Rafałem Baran są 

autorami inicjatywy uchwałodawczej i przedłożyli pod obrady tej sesji projekt 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawek 

opłat za pojemniki na terenie Gminy Górzyca. Radny stwierdził, że z uwagi na 

konieczność dopracowania tego projektu uchwały na sesji złożą wniosek o jej 

wycofanie z porządku obrad i z tego powodu prosi o wycofanie jej również z 

porządku obrad posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o wyrażenie zgody radnych w drodze 

głosowania jawnego. 

 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” zdecydowali o nie opiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawek 

opłat za pojemniki na terenie Gminy Górzyca. 

 

Nie zgłoszono innych propozycji i Przewodniczący posiedzenia przedstawił 

porządek obrad posiedzenia komisji.  



 

1. Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komendy Powiatowej Policji w Słubicach w 2020 roku. 

2. Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub 

Gminę Górzyca. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2021 z dnia 30 grudnia 2020 r.  

4. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach za 2020 

rok. 

5. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego Związku 

Gmin CZG-12. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 

Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komendy Powiatowej Policji w Słubicach w 2020 roku. 

 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że Sprawozdanie zostało 

przedłożone w terminie w formie pisemnej, na sesji będą obecni przedstawiciele 

Komendy Powiatowej Policji. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

 

Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub 

Gminę Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 



Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2021 z dnia 30 grudnia 2020 r.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach za 2020 

rok. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej               

w Żabicach Monika Karasińska. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego Związku 

Gmin CZG-12. 

 

Informację przedstawiła i omówiła Podinspektor ds. Ochrony Środowiska                          

i Gospodarki Wodnej Gabriela Bajsarowicz. 

 

Radny Rafał Baran z gmin członkowskich CZG12 Cybinka i Witnica oddały 

bardzo małą ilość odpadów selektywnych. 

Wójt odpowiedział, że gminy członkowskie CZG12 zgodnie ze statutem 

związku są zobowiązane do oddawania odpadów selektywnych do Długoszyna, 

w przeciwnym razie mogą im grozić kary. Te gminy oddają swoje odpady do 

innego odbiorcy. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Wolne wnioski i informacje. 

 

-  Radny Ryszard Dębiński zgłosił następujące wnioski: 



*zaproponował, aby na sesję został zaproszony dr Michał Przemyski w celu 

podziękowania za pracę służby zdrowia w okresie pandemii; 

*zgłosił konieczność wykonania napraw przy elewacji i schodach budynku na 

cmentarzu – kaplicy; 

*konieczność poprawy nawierzchni drogi na ulicy Kostrzyńskiej stanowiącej 

dojazd do Ośrodka Zdrowia w Górzycy. 

 

- Radna Maria Syktus odniosła się do propozycji radnego Ryszarda Dębińskiego 

w temacie podziękowania dla dr Przemyskiego za pracę w okresie pandemii                    

i stwierdziła, że jej zdaniem nie ma za co dziękować, ponieważ działalność 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Medyk” nie wykracza i nie 

wykraczała wcześniej poza swoją działalność w zakresie opieki medycznej, a 

nawet z uwagi na zdalne porady lekarza dostęp do opieki medycznej był 

trudniejszy. Radna wyraziła swoje zdanie i poprosiła o ewentualną dyskusję 

radnych w tej sprawie. 

 

Brak dyskusji w tej sprawie. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

posiedzenia zakończył wspólne posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.                     Przewodniczący posiedzenia 

         (-)Krzysztof Bańka 

 
 


